



Pengumuman terkini

Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) 2012

Hab Perniagaan Barangan Kemas yang Terutama di Asia Tenggara

“Program Insentif Pedagang Barangan Kemas” Eksklusif bagi Semua Pedagang Barangan Kemas

KUALA LUMPUR: Pameran Barangan Kemas yang terbesar - *Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) 2012* akan kembali pada 19 hingga 22 Julai 2012 (Khamis – Ahad), dari pukul 11 pagi hingga 7 petang, di Kuala Lumpur Convention Centre. Pameran ini merupakan hab perniagaan barangan kemas yang terutama di Asia Tenggara dan para pedagang dan peminat barangan kemas dialu-alukan untuk menghadiri pameran ini dan dikagumi dengan himpunan koleksi barangan kemas yang terbaru dan siri aktiviti edukasi tentang barangan kemas.

Lebih daripada 100 jenama barangan kemas dunia berasal dari 16 negeri termasuk Turki, Jepun, Itali, Hong Kong, Indonesia, Iran, Singapura, Malaysia, India, Sri Lanka, Poland, Kemboja, Myanmar, Thailand, Dubai dan UAE akan berkumpul di hab bisnes barangan kemas ini supaya mempamerkan sebanyak 100,000 koleksi yang amat mewah dan spektakular. Selain itu, pameran ini juga berjangka akan menerima lebih daripada 18,000 orang pelawat yang terdiri daripada pedagang barangan kemas antarabangsa dan pembeli berpotensi yang berharap untuk merebut diskaun koleksi barangan kemas akibat polisi pengecualian cukai atas barangan kemas yang dilaksanakan sejak haribulan 1 Januari 2011.

Pameran ini menerima sokongan berterusan daripada pelbagai badan kerajaan, iaitu Kementerian Pelancongan Malaysia, Malaysia Convention & Exhibition Bureau (MyCeb), Hong Kong Jewellery & Jade Manufactures Association (HKJJA), sebuah perbadanan barangan kemas yang terkenal di antarabangsa dan perbadanan barangan kemas yang terkemuka – Federation of Goldsmiths and Jewellers Associations of Malaysia (FGJAM); dan diregister oleh Perbadanan Pembangunan Perdagangan Luar Malaysia (MATRADE). Dengan sokongan-sokongan ini, MIJF 2012 bermatlamat menguatkan kedudukan Malaysia sebagai hab bisnes barangan kemas yang terutama di dunia dan mempromosikan negara kita sebagai pusat M.I.C.E yang terunggul di perspektif dunia.



Berita baik untuk semua pedagang barangan kemas dari luar Negara! MIJF 2012 akan melancarkan "Malaysia Premium Pavilion" bagi kali pertama untuk memperkenalkan keunikan dan keistimewaan barangan kemas direka cipta di Malaysia! Pavilion tersebut merupakan pavilion yang dilancarkan bagi kali pertama dalam sejarah pameran barangan kemas yang telah diadakan di Malaysia. Penganjur MIJF 2012 berganding bahu dengan FGJAM untuk melancarkan "Malaysia Premium Pavilion" ini dan mengumpulkan sebanyak 20 syarikat barangan kemas tempatan. Pavilion ini dibentuk untuk menggalakkan interaksi perniagaan antara peniaga barangan kemas tempatan dan pedagang luar Negara. Justeru, pavilion ini juga akan meningkatkan taraf industri barangan kemas Malaysia ke taraf antarabangsa!

MIJF 2012 juga memperkenalkan "program insentif pedagang barangan kemas" untuk menggalakkan kehadiran para pedagang barangan kemas. Program ini menyediakan insentif yang menarik termasuk penginapan hotel percuma bagi pedagang luar Negara dan insentif pengangkutan bagi pedagang tempatan. Hotel yang disediakan terletak di kawasan strategik dan hanya 5 minit dari KLCC.

Para pedagang boleh mendaftar untuk menyertai program insentif tersebut melalui online. Program ini turut meliputi manfaat untuk para pedagang seperti sesi perniagaan padanan, kemasukan dalam seminar dan forum perdagangan yang dijalankan, dan lain-lain. Tujuan program ini adalah sebagai satu apresiasi terhadap sokongan berdedikasi daripada para pedagang selama ini, dan juga membantu para pedagang untuk mengembangkan perniagaan barangan kemas dengan lebih efektif.

Dengan pelbagai jenis aktiviti dan program yang amat menarik ini, MIJF 2012 pastilah merupakan ekstravaganza barangan kemas yang tidak akan dilepaskan! Daftarlah sekarang untuk mendapat penginapan hotel yang percuma!

Untuk maklumat terlanjut tentang program insentif pedagang barangan kemas, sila menghubungi

Bahagian PR & Komunikasi
Elite Expo Sdn Bhd

Tel: (603) 58911157

Fax: (603) 58911147



MALAYSIA'S LARGEST JEWELLERY FAIR

19- 22 JULY 2012
KL CONVENTION CENTRE



Email: info@eliteexpo.com.my

Website: www.elite.com.my

###